
Verslag Overlegorgaan NPZK d.d. 8 december 2023 (concept)  
 
 

1 

 

Intern gebruik 

Verslag Overlegorgaan (concept) 
Nationaal Park Zuid-Kennemerland 
d.d. 8 december 2023, 10.00-12.30u  
Locatie: De Duinkijker 
 

Aanwezig Afwezig 
Mevr. S. Greeuw (NPZK, secretaris) 
Dhr. H. Wijkhuisen (gemeente Bloemendaal) 
Mevr. R. Tienkamp (SBB)  
Dhr. A. Pander (NM)  
Mevr. M. de Haas (PWN) 
Mevr. M. Kamps (PNH) 
Mw. S. van Wesemael (PWN)  
Mevr. P. Schut (IVN) (vanaf 10.30u) 
Dhr. L. Carree (gemeente Zandvoort) 
Dhr. J. van Herk (projectleider NP2.0)  
Dhr. P. de Ruyter (BOP) t/m agendapunt 3 
Dhr. K. van der Veen (BOP) t/m agendapunt 3 
Mevr. M. Kuipers (PWN), t/m agendapunt 3 
Mevr. A. de Groot (PWN), agendapunt 6 
Mevr. S. Scheffer (notulist) 
 
Namens Stichting Rust bij de Kust voor inspreekmoment: 
Dhr. van Broekhoven, mevrouw Langeveld en mevrouw 
Jonker 
 

Mevr. A. Baerveldt (voorzitter NPZK) 
Dhr. R. Berkhout (gemeente Haarlem) 
Marie-Thérèse Meijs (gemeente Velsen) 
 
Bijlagen 
Geen 
 
Kopie aan 
Adviescommissie NPZK 
 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda 

Mevrouw Greeuw opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Omdat mevrouw 
Baerveldt verhinderd is, zit zij de vergadering voor. De heer Berkhout is afwezig. In verband met een 
herverdeling van onderwerpen neemt Marie-Thérèse Meijs de taken van de heer Smeets ten aanzien 
van NPZK over. Zij is vandaag verhinderd. 
Om 12.00u worden enkele insprekers verwacht namens Stichting Rust bij de Kust. Op dat moment 
wordt ruimte op de agenda gemaakt. 
De agenda wordt vervolgens vastgesteld.  

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 
Vacature secretaris NPZK 
Mevrouw Greeuw meldt dat zij per 1 januari a.s. stopt als secretaris van het NPZK. De vacature voor 
opvolging is inmiddels gepubliceerd.   
 
Mevrouw Tienkamp meldt dat zij in verband met haar nieuwe functie als hoofd in de provincie Flevoland 
voor de laatste keer deelneemt aan het OO.  

 
3. Opstarten nieuw Beheer- en Ontwikkelplan (2024- 2034) 

Mevrouw Greeuw heet Peter de Ruyter en Klaas van der Veen welkom. Zij hebben de opdracht 
gekregen om het opstellen van het nieuwe BOP te ondersteunen. Vervolgens geeft ze mevrouw Kuipers 
het woord voor een korte introductie. Mevrouw Kuipers licht toe dat in het achtentwintigjarig bestaan 
van het NPZK nu de voorbereidingen voor het vierde BOP worden getroffen. Het wordt een ander plan 
dan voorheen, omdat het geen beheerplan meer zal zijn. Dat aspect doen de beheerders volgens de 
eigen plancycli. Het wordt dan ook een meer overkoepelend plan. Een ander nieuw aspect is de 
opdracht vanuit het rijk om meer verbinding met de omgeving te maken. In het kader van NP2.0 is 
hieraan de afgelopen drie jaar al vorm en inhoud gegeven. Daarnaast moet het BOP goede handvatten 
bieden om bij het rijk en PNH toe te lichten waar het NPZK voor staat. Daarnaast is het ook de basis voor 
het jaarlijkse bestedingenplan.  
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Er is een kernteam samengesteld dat het proces en de opdrachtnemers begeleid. De bespreking nu in 
het OO is bedoeld als korte kennismaking en start van het traject. 
  
Vervolgens geven de heer De Ruyter en de heer Van der Veen een korte introductie en toelichting op 
hun werkwijze. De bedoeling van het BOP is om van aanjagen naar realiseren te gaan en een 
inspirerende uitnodigingsagenda te maken. Dit BOP wordt aan de hand van een driedeling opgebouwd: 
onderscheid in systeemwereld (langere termijn en langere processen), de leefwereld (projecten) en de 
verbeelding van het BOP. Waarbij verbinding een belangrijk overkoepelend begrip is. Kijkend naar het 
NPZK zien zij de volgende belangrijkste maatschappelijke opgaven: herstel biodiversiteit, 
klimaatadapatie en de omgang met recreatiedruk. Hun eerste ideeën willen ze aan de hand van een 
aantal vragen en een open discussie toetsen. 
 
1. Verbinding met andere maatschappelijke opgaven 
Zou klimaatadaptie en natuurherstel kunnen resulteren in een natuurlijke zonering van recreatiedrukte? 
Zijn klimaatverandering en biodiversiteit echte NP items? 
 
In het gesprek dat volgt, worden de volgende thema’s en observaties benoemd:  
− In plaats van het concept ‘medebewoners’ om de dieren en de natuur in het gebied mee te 

omschrijven,  de term ‘oorspronkelijke bewoners’ gebruiken.  
− De genoemde thema’s zijn dermate randvoorwaardelijk dat deze kunnen worden ingezet om de 

zonering te verduidelijken. Daarbij moet goed worden overwogen hoe bezoekers in het gebied 
kunnen worden opgevangen zonder dat de natuur er last van heeft en zodat de bezoeker een 
goede ervaring heeft. 

− Contact houden met de bezoeker is belangrijk om te weten wat deze in het gebied zoekt om dit 
ook te kunnen benutten voor het realiseren van een bredere zonering met alternatieve gebieden 
buiten het NPZK.  

− Dat het gebied een Natura 2000 gebied is dat onder druk staat moet leidend zijn voor de keuzes 
met betrekking tot recreatie. De huidige aanpak met kerngebieden die niet toegankelijk zijn voor 
bezoekers werkt goed.   

− De ontwikkelingen die door klimaatadaptatie en natuurherstel zichtbaar worden, zoals 
ondergelopen fiets- en wandelpaden, zouden ook open moeten kunnen staan voor bezoekers. 
Omdat door die ontwikkelingen en maatregelen de belevingswereld is veranderd, kan het helpen 
om te verduidelijken wat de beleving van het duingebied betekent. Dit kan ondersteund worden 
door ter plekke informatie aan te bieden en gebruik te maken van nieuwe digitale middelen die dat 
kunnen ondersteunen.  

 
2. Op zoek naar meer en bredere verbinding met de wijdere omgeving (NP2.0) 
Zijn projecten die buiten de grenzen van het NPZK vallen maar wel invloed hebben op het systeem 
vrijblijvend of verplichtend? Wat is de rol van het NPZK, aanjager of gebiedsregisseur? 
 
In het gesprek dat volgt, worden de volgende thema’s en observaties benoemd:  
 
− Om te werken aan het verbeteren van de biodiversiteit moet naar de wijdere omgeving gekeken 

worden, zoals met NP2.0 is ingezet.  
− De aanjagende en agenderende rol is een rol die past bij en interessant is voor NPZK. Dit blijkt ook 

uit de afgelopen NP2.0 periode. Deze rol mag verder worden ontwikkeld naar een wat stevigere 
rol. 

− Het inzetten op deze rol heeft effect op alle partners, dus ook op de gemeenten en provincie.  
− Een rol als gebiedsregisseur kan als hier expliciet om wordt gevraagd. Het proactief innemen van 

die rol wordt als niet passend en te sturend ervaren.  
− De kracht van NPZK is de samenwerking van alle betrokken organisaties waarin veel expertise 

aanwezig is. Hierdoor ontstaat een netwerkorganisatie met expertise en kennis waar de partners 
gebruik van kunnen maken. 

− Als onderdeel van de korte termijn plannen kan worden bekeken of alle partijen betrokken zijn die 
bij kunnen dragen aan de regionale rol om onderwerpen aan te jagen.  
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3. Op zoek naar (nog) meer verbinding met bezoekers, bewoners en oorspronkelijke bewoners 
Hoe zouden we dit samen kunnen invullen? Het NPZK begint in je achtertuin? 

 
In het gesprek dat volgt, worden de volgende ideeën, thema’s en reflecties benoemd:  

 
− Hierin is bijvoorbeeld middels het duintuinenproject al veel werk verzet. 
− Het organiseren hiervan vraagt aandacht, met name aan het begin om het probleem duidelijk te 

communiceren. De valkuil van het hebben van kennis is dat te ver vooruit gelopen wordt en de 
oplossing van het probleem door anderen juist als het probleem wordt ervaren.  

− Neem ook mee wat nodig is voor het gebied op de langere termijn.  
− Het nieuwe BOP moet de kennis beter kunnen verspreiden en verduidelijken en daarmee een 

handvat zijn voor de directe gebruikers en informatiebron voor anderen.  
 

Ter afronding van de bespreking lichten de heer De Ruyter en de heer Van der Veen het plan van aanpak 
toe. Dit bestaat uit onder meer het houden van interviews, een gebiedsatelier met de adviescommissie, 
het presenteren van het concept in juli 2024 aan een breder publiek en bespreking van het concept in 
het OO van september 2024. Eind 2024 volgt vervolgens de afronding. Mevrouw De Haas doet de 
suggestie om de vrijwilligersdag in het voorjaar te benutten voor een uitvraag.  

 
Mevrouw Greeuw dankt beiden hartelijk voor hun aanwezigheid.  
 

4. Rondje ontwikkelingen NPZK 
 

De heer Carree: 
• PWN is bezig met invasieve exotenbestrijding in Wurmenveld, een locatie die dichtbij een 

woonwijk is, waardoor er veel aandacht voor is. Hij spreekt zijn complimenten uit voor de 
samenwerking en de communicatie vooraf en tijdens de werkzaamheden.   

• Hij vraagt aandacht voor de zorgen die er in Zandvoort zijn over het risico op aanrijdingen met 
herten op de Zeeweg en de maatregelen die daarop worden genomen. Mevrouw De Haas licht toe 
dat uit de metingen een dalende lijn in het aantal incidenten blijkt en daarmee effect van de 
maatregelen zichtbaar wordt. Zij zorgt begin 2024 voor nadere informatie over de uitkomsten van 
de metingen.  
 

Mevrouw Kamps: 
• Zij licht toe dat PNH een aangescherpte versie voor het PPLG en de koploperprojecten moet 

opstellen. Het rijk heeft gevraagd om meer rekening te houden met het beschikbare budget en om 
de structurelere keuzes duidelijker te maken. De huidige situatie is wel onzeker. Daarnaast is er 
vanuit het rijk steeds meer de neiging om onderwerpen sectoraal te benaderen door budgetten aan 
één opgave te verbinden. Dat is een zorgelijke ontwikkeling omdat deze vervolgens misschien niet 
voor integrale onderwerpen ingezet kunnen worden. De heer Pander merkt op in de stuurgroep 
weinig voortgang te zien. Er vindt wel hydrologisch onderzoek plaats dat belangrijk is voor het 
vervolg. Mevrouw Kamps bevestigt dat en licht toe dat op basis van de uitkomsten daarvan PNH het 
gesprek met de omgeving aan kan gaan over waar natuur moet komen. 

 
  De heer Pander: 

• NM is bezig met de uitvoering van projecten zoals de bestrijding van de Amerikaanse Vogelkers en 
werkzaamheden bij het Kennemermeer.   

• Door de grote hoeveelheden neerslag is sprake van lokale wateroverlast.  
 

De heer Wijkhuisen: 
• Begin februari vindt een bijeenkomst over biodiversiteit plaats waarbij onder meer toelichting 

plaatsvindt over het beheer van delen van Bloemendaal, zoals het maaibeleid. 
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• Er is in de gemeenteraad een motie aangenomen over zgn. tuinrangers. Dit zijn vrijwilligers die 
bewoners kunnen gaan helpen over hoe biodiversiteit in de tuin kan worden aangebracht. Voor het 
uitrollen hiervan gaat hij met diverse experts in gesprek.  

• Op zijn vraag over het tienjarig bestaan van de Noordwest Natuurkern licht mevrouw De Haas toe 
dat hiervoor beperkt aandacht is geweest.  
 

Mevrouw Schut: 
• Met alle partners en de adviescommissie is gewerkt aan het jaarplan voor 2024. 
• De subsidieaanvraag voor LNV voor communicatie en educatie is onder tijdsdruk verstuurd. 

Rondom de subsidie, die pas onlangs bekend is geworden, is nog veel onduidelijk. Vanuit de historie 
is verklaarbaar waarom de mogelijkheid voor het aanvragen van de subsidie bij IVN is belegd. Er is 
een ambitieus plan ingediend dat vooral inzet op 2024. Voor de komende vijf jaar moet in het 
voorjaar van 2024 een plan worden ingediend.   

• IVN heeft een nieuwe directeur: Jan Dijstelbloem. 
 

Mevrouw De Haas 
• De verbouwing van het bezoekerscentrum verloopt voorspoedig. De opening volgt waarschijnlijk na 

de kerst.  
• PWN treft voorbereidingen om het gebied rondom de Oosterplas deze en volgende winter aan te 

passen. De aanleiding hiervoor is het verhogen van de toegankelijkheid van de Oosterplas als 
bluswatervoorziening voor de brandweer. Een van de maatregelen is het verplaatsen van de 
fietsenstalling naar de parkeerplaats Bleek en Berg, die anders wordt ingericht. De werkzaamheden 
vragen om goede communicatie en derhalve vindt ook afstemming met de communicatieafdeling 
van de gemeente Bloemendaal plaats. 

• De N200 krijgt in 2028 groot onderhoud tussen Overveen en Bloemendaal aan Zee. PWN heeft 
besloten om een visie te ontwikkelen over de kwaliteitsverbetering van de omliggende natuur. Deze 
is naar verwachting in maart/april 2024 afgerond. 

• Samen met IVN wordt gewerkt aan het educatieprogramma schoolduinen. Het betreft een 
programma dat op de basisscholen zelf wordt uitgevoerd in de eigen leeromgeving van de 
leerlingen. Het richt zich op wat er te zien is op het schoolplein. Er wordt een pilot gedaan die 
rondom de dag van het nationale park (24 mei) wordt uitgevoerd. Het programma richt zich nu op 
groep 5 en de ambitie is om een doorlopende leerlijn te maken. Scholen die hiervoor in aanmerking 
kunnen komen, kunnen worden doorgegeven.  

 
Mevrouw Tienkamp: 
• Momenteel vindt een inventarisatie plaats van de projecten die de komende jaren in het kader van 

exotenbestrijding worden opgepakt.  
• De sporen van storm Poly zijn helaas onuitwisbaar.  
• De overname van de aandelen van recreatieschap Noord-Holland vindt naar verwachting 

halverwege 2024 plaats zodat dit goed en zorgvuldig kan plaatsvinden.  
• Ook het traject met de gemeente Bloemendaal over de herontwikkeling van Elswout kost wat meer 

tijd dan eerder ingeschat.  
 
Om praktische redenen wordt eerst agendapunt 6 behandeld.  
 

6. Update handelingsperspectief Overveen 
Mevrouw Greeuw heet Anneke de Groot, strategisch adviseur van PWN welkom. Zij geeft aan de hand 
van een presentatie een toelichting op de activiteiten die PWN onderneemt om de 
drinkwatervoorziening in 2035 te versterken. Dit vindt plaats via drie pijlers: verminderen van het 
drinkwaterverbruik om de groeiende vraag af te remmen, versterken van de belangrijkste waterbron het 
IJsselmeer en het vergroten van de drinkwaterproductie om de groeiende vraag op te vangen. Vanuit de 
laatste pijler onderzoekt PWN mogelijkheden om de drinkwaterproductie te vergroten. Hiervoor zijn 
drie opties onderzocht die de meeste potentie hebben: wateraanvulling en wateraanvoer in ’t Gooi, 
brakwaterwinning in Haarlemmermeer en drinkwaterproductie in Overveen. Voor de optie in 
Haarlemmermeer is gebleken dat meer onderzoek en doorontwikkeling van de techniek nodig is. Voor 
de andere opties wordt de planuitwerkingsfase gestart waarin meer onderzoek en testen plaatsvindt. In 
2028 is vervolgens een formeel go-no go moment met als doel om in 2035 van start te kunnen.  
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Voor het handelingsperspectief Overveen betekent dit dat het voorgezuiverde water dat via de 
Watertransportmaatschappij Rijn-Kennemerland (WRK) via bestaande leidingen naar Overveen komt, 
verder gezuiverd wordt op het terrein in Overveen waar tot twintig jaar geleden ook 
drinkwaterproductie plaatsvond. Het grote verschil met die periode is dat in de nieuwe situatie water 
wordt toegevoegd en niet uit de grond wordt gehaald. Er moet verder onderzocht worden of dat met 
behulp van diepte infiltratie of het inzetten van een buffer plaatsvindt. Het opnieuw in gebruik nemen 
van de locatie in Overveen is een interessante optie omdat de groeiende drinkwatervraag vooral in deze 
regio plaatsvindt. Bovendien is er momenteel geen productielocatie ten zuiden van het Noordzeekanaal. 
Daarnaast heeft het terrein de juiste bestemming en zijn de leidingen en het distributienetwerk al 
aanwezig. De omvang en de kwaliteit en de relatief snelle beschikbaarheid van de locatie maken dit dan 
ook een interessant handelingsperspectief waarmee tegemoet gekomen kan worden aan de vraag naar 
drinkwater.  
Uit de onder het gebied liggende zoetwaterbel wordt geen water onttrokken, maar deze wordt wel 
aangevuld.  Het eerder dit jaar uitgevoerde SkyTEM onderzoek heeft veel informatie opgeleverd. Het 
onderzoek naar wat de diepte infiltratie kan bieden wordt gericht op de huidige Winweg waar van 
oudsher al putten liggen. Westelijker dan dat gebied vindt geen onderzoek plaats.   
 
Ter afronding licht mevrouw Van Wesemael toe dat PWN altijd bereid is om deze ontwikkeling in andere 
overleggen toe te lichten. Bij concrete vragen kan contact worden opgenomen met mevrouw De Haas.  
 
Ingelast inspreekmoment 
Namens de Stichting Rust bij de Kust sluiten de heer Van Broekhoven, mevrouw Langeveld en mevrouw 
Jonker bij de vergadering aan. De heer Van Broekhoven licht toe dat de stichting een 
samenwerkingsverband is van organisaties die de 280 dagen geluidsoverlast van het circuit van 
Zandvoort wil terugbrengen.  
De stichting vraagt tijdens dit inspreekmoment de aandacht van het OO voor de nieuwe vergunning die 
per 1 december jl. ter inspraak ligt. De norm in de vergunning blijft namelijk gehandhaafd. De norm in 
de huidige vergunning is echter afgesteld op de norm bij woningen in Zandvoort zelf en niet op de rest 
van het gebied (natuurgebied en de gemeenten). De norm dateert uit 1997 en sinds die tijd is er veel 
veranderd. Zo is de woningbouw en ook het belang van natuur als ontstressingsfactor voor de wijde 
omgeving toegenomen en heeft geluidoverlast meer aandacht gekregen. De WHO en het RIVM hebben 
daaraan aandacht besteed. Het RIVM heeft een nieuwe richtlijn van 50 dB afgegeven. Voor de stichting 
zijn dit diverse redenen om aanpassing van de geluidsnorm in de vergunning te heroverwegen. 
Daarnaast dient bij een actualisatie van een vergunning ook nieuwe wetgeving betrokken te worden. 
Deze nieuwe wetgeving is er in de vorm van de omgevingswet die per 1 januari ingaat en waarin staat 
dat bij het verstrekken van vergunningen rekening moet worden gehouden met gezondheid. Gezien het 
verband tussen geluidsoverlast en gezondheid ligt het voor de hand dat de nieuwe vergunning daarmee 
rekening houdt.  
De motivatie om de norm in de vergunning te handhaven en die in de vergunning wordt genoemd, ligt in 
de constatering dat er geen overschrijdingen zijn geweest. Er zijn echter honderden klachten bij de 
omgevingsdienst gemeld.  
De stichting heeft het voorstel om de norm te verlagen van 55 dB naar 50 dB omdat hiermee de overlast 
wordt verminderd. De stichting stuit echter op onwil bij zowel het circuit als de gemeente Zandvoort. 
Daarom doen de stichting het verzoek aan de OO-leden om invloed uit te oefenen op een betere 
vergunning.  

 
Mevrouw Greeuw dankt hen hartelijk voor hun inbreng. De heer Van Broekhoven, mevrouw Langeveld 
en mevrouw Jonker verlaten vervolgens de vergadering.  
 

5. Afronding projecten Nationaal Park 2.0, inclusief (proces) Regiodeal MRA-West 
De heer Van Herk licht toe dat vanwege het aflopen van de subsidieperiode eind december het 
programma NP 2.0 is afgerond. Eén van de oorspronkelijke projecten – het gebiedsfonds- is niet 
uitgevoerd, omdat op basis van de verkenning de conclusie is getrokken dat het weinig meerwaarde 
heeft. Drie projecten zijn nog niet afgerond, maar zijn wel al voldoende in gang gezet. Dit betreft 
educatie nieuwe stijl ( het project schoolduinen), het onderzoek natuur en draagkracht en de 
inventarisatie cultuurhistorie en landschapsbiografie. Verder zijn de vergroening paardenhouderij, de 
regiodeal en CM Ticketing drie extra projecten die zijn uitgevoerd.  
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De regiodeal is ingediend en wordt nu ambtelijk beoordeeld. De uitkomst is moeilijk in te schatten. De 
kern van de aanvraag is groen, gezond en samen. De focus is breder geworden doordat aan de hand 
van cases for change de nadruk ligt op gezondheid en achtergestelde wijken waarbij in die wijken aan 
de slag wordt gegaan met groen. Begin 2024 volgt de terugkoppeling en bij een akkoord moet een full 
proposal worden opgesteld en ingediend op basis waarvan in juli de regiodeal kan worden gesloten. De 
totale begroting van de regiodeal betreft 80 miljoen euro waarvan 55 miljoen euro door de partners 
zelf wordt ingebracht en derhalve 35 miljoen euro wordt aangevraagd. Vanuit het NPZK is de regiodeal 
weliswaar geagendeerd, maar NPZK is geen trekker van een eventueel vervolg.  

 
Mevrouw De Haas merkt op dat de voorbereidingen voor het afleggen van verantwoording over de 
subsidie voor NP2.0 momenteel worden getroffen. De verantwoording moet door de accountant 
worden goedgekeurd en eind maart worden ingediend. Bij het volgende OO wordt dan ook de 
evaluatie over NP2.0 geagendeerd om uit te wisselen hoe het project is verlopen en wat het heeft 
opgeleverd. De uitkomst hiervan is ook input voor het BOP.  

 
7. Financiën 2024 

Mevrouw De Haas licht toe dat vanwege het aflopen van NP2.0 het bestedingenplan de reguliere 
bestedingen betreft. Er is momenteel nog geen duidelijkheid over extra financiering en derhalve is het 
bestedingenplan opgebouwd vanuit het huidige BOP, zodat de basis van de activiteiten doorgang kan 
vinden aangevuld met de continuering van enkele thema’s zoals de duintuinen. Indien uit bijvoorbeeld 
de ingediende aanvraag extra middelen van LNV voor C&E voortkomen, dan kennen deze ook een 
bestemming. Hierbij wordt niet van grote bedragen uitgegaan en deze worden ook niet voor de 
basisactiviteiten ingezet. Verder meldt zij dat gemeente Haarlem de jaarlijkse bijdrage heeft verhoogd. 
Op navraag van de heer Pander licht ze toe dat ook een budget is opgenomen voor het afronden van 
een aantal zaken zoals NP 2.0 en de regiodeal. 

 
8. Verslagen 

Het verslag van het OO van 15 september 2023 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

9. Rondvraag  
Geen van de aanwezigen maakt gebruik van de rondvraag.  
Niets meer aan de orde zijnde, sluit mevrouw Greeuw onder dankzegging van eenieders inbreng 
de vergadering.  

 
Het volgende OO-overleg vindt op 15 maart 2024 plaats.  


